
Komise pro cestovní ruch Rady Jihočeského kraje 

tajemník: Jan Martínek, tel. 386 720 561, e-mail: martinek@kraj-jihocesky.cz 

 

České Budějovice, 6. 6. 2023 

 

Zápis č. 17/2023 

ze 17. jednání Komise pro cestovní ruch Rady Jihočeského kraje,  

které se konalo v Archeoskanzenu Trocnov 

  

 

Přítomni: Mgr. Tomáš Polanský, Pavla Šádková, Mgr. Radek Pileček, Ing. Jiří Roubíček, Mgr. 

Ondřej Lee Stolička 

Omluveni:  Jindřich Soukal, RNDr. Ladislav Havel, Ing. Milan Zálešák, PhDr. Ludmila Ourodová, Ing. 

Jiří Fišer, Ing. Karel Kratochvíle, 

Hosté: Mgr. Petr Soukup, Mgr. František Chrastina 

 

Program jednání: 

1) Prohlídka Archeoskanzenu Trocnov a diskuze 

2) Aktuální situace Hnědé cedule - odbor kultury 

3) Zápis Schladming  

4) Regionální stálá konference - RSK pracovní skupina cestovní ruch 

5) Dotační program 2024 

6) Různé – předchozí jednání, další jednání, informace z JCCR 

 

Jednání zahájil a řídil předseda komise. Přítomno 5 členů, komise nebyla usnášeníschopná. 

 

Bod 1: Prohlídka Archeoskanzenu Trocnov a diskuze 

Pan předseda T. Polanský přivítal přítomné na jednání, poděkoval jim za účast a následně byl 

schválen program. Pan předseda omluvil pana náměstka, body z kraje přednesl pan ředitel Mgr. Petr 

Soukup. K bodu Hnědé cedule též přijel a zúčastnil se jednání pan Mgr. František Chrastina z odboru 

kultury kraje. Prohlídka Archeoskanzenu probíhala před a po jednání komise, byl představen jeho 

rozvoj a plány do budoucna. 

 

Bod 2: Aktuální situace Hnědé cedule - odbor kultury 

Bod uvedl pan F. Chrastina, popsal historický vývoj a navrhl vytvořit pracovní skupinu na řešení této 

záležitosti. Vnímá jako ne úplně dobrou situaci, kdy v rámci reorganizace úřadu to skončilo na odboru 

kultury. Dále navrhl, zda by neměla celá agenda být součástí SÚS. 

 

P. Soukup následně navrhl plán práce - část stávajících cedulí zanalyzovat nad mapou, část v terénu. 

Jednalo by se o práci cca na tři měsíce. Z technického hlediska by pak měl náměstek předložit 

materiál na Radu kraje na vznik a náplň zamýšlené PS – seznam míst stávajících, seznam nových 

cedulí, finance na obnovu stávajících, finance na instalaci nových. Dále navrhl, že databázi by mohla 

začít dělat Petra Jelínková z JCCR, k tomu by si z hlediska ověření každá destinačka vzala ty svoje 

cedule (na svém území). Celkem se jedná o 810 cedulí; na KCR by následně bylo rozhodnutí, jak s 

tím naložit – aktualizovat? nové cedule?  

 

T. Polanský diskusi shrnul s tím, že nyní je třeba vzít to na vědomí a posunout dále – stanovit, kdo 

bude nositelem těch nákladů, a iniciovat vznik PS Cestovní ruch, kultura a marketing. Tato skupina by 

měla provést audit toho, co máme a v jakým stavu, nechat to případně opravit a následně žádat o 



nové. Rada v ideálním stavu potom bere na vědomí vznik pracovní skupiny, která provede audit 

cedulí do konce roku s návrhem řešení, v rámci mailové komunikace připravíme materiál pro Radu. 

 

Bod 3: Zápis Schladming 

T. Polanský krátce informoval, že fotografie a zápisy byly všem zaslány Alenou Šimkovou přes portál 

uschovna.cz 

 

Bod 4: Regionální stálá konference - RSK pracovní skupina cestovní ruch 

Bod uvedl pan předseda a vyzval členy, aby případně v materiálech rozeslaný návrh doplnili nebo 

navrhli jinou jeho úpravu, podle situace bude pravděpodobně výzva k hlasování per rollam. 

 

Bod 5: Dotační program 2024 

Pan předseda uvedl bod a dal k diskusi návrh o tom, že by bylo dobré vyzvat Radu kraje k zachování 

částky na dotační programy v oblasti cestovního ruchu i v rozpočtu 2024. Podobně jako minulý bod 

bude konkrétní znění usnesení rozesláno e-mailem. 

 

Bod 6: Různé – předchozí jednání, další jednání, informace z JCCR 

 

P. Soukup podal krátkou informaci k zasedání asociace krajů, okomentoval ne úplně dobře se 

vyvíjející situaci kolem připravovaného návrhu zákona o cestovním ruchu. Pan poradce Jiránek 

odhaduje v současnosti orientačně rok 2035. Podobně popsal situaci v oblasti cestovního ruchu na 

MMR, zejména v souvislosti s rezignací ředitele CzechTourism. Dále představil projekt Rozhledny – 

mapa 106 rozhleden v kraji, podobně se chystá i vodácká mapa. Co se letiště týká, první letadlo by 

mělo vzlétnout 2. srpna večer, pracuje se na rozlétání i do jiných destinací. V rámci informačních 

stránek se jde do světa s dlaždicí „vozíčkáři a kočárky“. 

 

Další jednání komise je předběžně plánováno na 26.9.2023 pokud by bylo možno (19.9. je kolize s 

celostátním setkáním destinaček v Praze na CzechTourismu). 

 

Jednání bylo ukončeno v 15:15 hod. 

 
Zapsal:  Jan Martínek 

 

Ověřil:      Mgr. Tomáš Polanský 


